
 

 

INFORMACJA 

o wspólnym posiedzeniu 

Komisji Zdrowia oraz Komisji Nauki, Edukacji i Sportu 

nr posiedzenia: 99  nr posiedzenia: 88 

data posiedzenia: 8 maja 2019 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Rozpatrzenie ustawy o opiece zdrowotnej nad uczniami (druk senacki nr 1149, druki 

sejmowe nr 3297 i 3361). 

 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący Komisji Nauki, Edukacji i Sportu Kazimierz Wiatr. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie Komisji Zdrowia: 

Margareta Budner, Leszek Czarnobaj, Dorota Czudowska, Jarosław Duda, Tomasz 

Grodzki, Józef Łyczak, Andrzej Mioduszewski, Bogusława Orzechowska, Konstanty 

Radziwiłł, Andrzej Wojtyła, 

 
senatorowie członkowie Komisji Nauki, Edukacji i Sportu: 

 Andrzej Kamiński, Łukasz Mikołajczyk, Michał Seweryński, Piotr Wach, Kazimierz Wiatr, 

Józef Zając, Jan Żaryn, 

 
goście, m.in.: 

Ministerstwo Zdrowia: 

sekretarz stanu Józefa Szczurek-Żelazko ze współpracownikami, 

 

 
Kancelaria Senatu: 

pracownik Biura Legislacyjnego Aldona Figura. 

 

 

Ad 1. 
 

 Celem ustawy jest zapewnienie równego dostępu do opieki zdrowotnej w szkole bez względu 

na miejsce zamieszkania ucznia i typ szkoły oraz zwiększenie efektywności świadczeń 

zdrowotnych finansowanych ze środków publicznych udzielanych w ramach tej opieki. 

Sekretarz stanu w Ministerstwie Zdrowia Józefa Szczurek-Żelazko omówiła procedowaną 

ustawę i przedstawiła stanowisko rządu w tej sprawie. 

Przedstawicielka Biura Legislacyjnego Aldona Figura nie zgłosiła uwag do ustawy. 

Senator Michał Seweryński zgłosił poprawkę do ustawy. 

Przewodniczący obradom komisji senator Kazimierz Wiatr zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy 

bez poprawek.  



 

 

W wyniku głosowania komisja przyjęła wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

Sprawozdawcą komisji będzie senator Andrzej Wojtyła. 

Konkluzja: 

 Komisje wnoszą o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 1149 A). 

 

 

 
W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące zawodową działalność lobbingową.  

 

Opracowano w BPS 

 


